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5. Stand van zaken herbeoordeling glyfosaathoudende middelen 
 
Ctgb: toelichting op de stand van zaken met betrekking tot de herbeoordeling van 
glyfosaathoudende middelen.  
 
Ctgb: Glyfosaat is voor 5 jaar goedgekeurd, het nieuwe aanvraagdossier wordt 15 juni dit jaar 
ingediend, 1 jaar later moet de beoordeling zijn afgerond en weer 1 jaar later moet er EU-
besluitvorming zijn. NL is 1 vd 4 lidstaten die mee beoordeelt. Van begin af aan wordt ingezet op  
transparantie, dus ingediende studies worden openbaargemaakt. 
Op dit moment loopt de herboordeling van de middelen op basis van de eerdere herbeoordeling 
van de stof. Er zijn in onze databank 45 middelen; slechts van 2 daarvan is NL rapporterend 
lidstaat. Over die 2 middelen is in december een besluit genomen: 1 van de 2 middelen is volledig 
ingetrokken, de ander is toegelaten met een aantal restricties. We hebben daarover een 
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persbericht afgegeven waarin we benadrukken dat de betreffende restricties zijn opgelegd vanuit 
de mileu beoordeling. Van overige listaten worden de beoordelingen binnenkort verwacht, maar 
naar verwachting kan dat dit jaar nog niet worden afgerond.  
 

6. Aspergillus-problematiek  
 
Ctgb: het College heeft na de publicatie van het RIVM-rapport besloten om op basis van het 
voorzorgsbeginsel in te grijpen in de betreffende toelatingen. Inmiddels zijn in diverse gesprekken 
met de KAVB de mogelijkheden verkend. Er moeten kortetermijnmaatregelen komen op 3 
vlakken: 1. opslag van bloembollenafval bij de teler: hoe lang, hoe (afgedekt?); 2. transport en 3. 
de afvalverwerking in de keten. Een breed overleg met departementen is gepland (3 februari). 
Doel zal moeten zijn om de verwerking van het afval sneller te doen verlopen. Als dit niet op korte 
termijn lukt overweegt het College om de toelating van gbm op basis van een aantal azolen in te 
trekken.  
 
Ctgb: Problematiek is breder dan alleen het bloembollenafval.  

 Ook IenW moet aansluiten, betreft bijvoorbeeld ook houtverduurzaming 
en de afvalketen waarvoor IenW de beleidsverantwoordelijkheid draagt. De KAVB hebben het 
gevoel dat ze de rekening gepresenteerd krijgen van hun bereidheid om aan verdiepend 
onderzoek mee te doen. Toch ontstaat er nu weer wat beweging. De huidige discussie richt zich 
op het wegwerken van het afval. Hoe lang kan het bij de teler blijven liggen? Komt aan op borging, 
moet dat via gecontroleerde distributie? Vervolgens transport, borgen van afgesloten transport, 
dan bij afvalverwerker, hoe lang blijft het daar weer liggen? De andere hotspots, houtsnippers + 
groenafval zijn voor het Ctgb moeilijker aan te pakken, dus zoeken we daarvoor de samenwerking 
met de departementen.  
 
Afspraken: op 1 maart komt het KAVB-kortetermijnplan. Er komt een voorstel voor een 
vervolgoverleg met de NVWA. Op 3 febr is een breed overleg waarbij de NVWA aanwezig is 
evenals 3 departementen.  
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8. Wvttk  

Hier wordt geen gebruik meer van gemaakt. 
 

9. Datum volgende overleg en sluiting  
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